
Skolebestyrelsen – Herfølge Skole    

Dato: 26. marts 2025 
Sted: Personalerummet 

Tidspunkt: 17.30-20.30   

               

Til stede: Mette Uhre, Cecilie Bødker, Kristina Kraul, Christina Barnekov, Nuran Ünsal, Kasper 

Boje, Johanne Kongstad, Malthe Karsten, Henrik Madsen 

Afbud: Mie Belin, Lasse Rasmussen, Steffen Juul, 

Referent: Cecilie Bødker 
Dagsorden: 

 

  

Indhold 

 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 
(Beslutning) 
5 min 

godkendt 

2. Korte meddelelser (Orientering) 
30 min 

Elevrådet  
Formanden 
Skoleledelsen  
Øvrige – herunder evt. Herfølge 
Borgerforening 

Formanden:  

Har kontaktet formanden for børne-ungeudvalget vedr. 

trafiksituationen ved coop365. 

Der er ikke sket yderligere. Formanden kontakter konst. 

Skoledirektør Lars Nedergaard. 

Fællesskolebestyrelsesmøde på Asgård. Flg. blev bl.a. 

drøftet: legepatrulje, skærmpolitik, bevægelse i 

undervisningen. 

Skoleledelsen: 

Herfølge Skoles professionel kapital måling 

(medarbejdertrivsel) blev positivt fremhævet på en 

workshop om samme, pga. de store positive fremskridt 

      

8. april er der indkaldt til opgaveudvalg med byråd. 

Ledelsen, Malthe, Johanne deltager. Resten af 

bestyrelsen melder til eller fra til Mette Uhre senest 

fredag den 28.3 

Fredag den 28.3-2025 er der udviklingssamtale med 

skoleledelse og forvaltning. 

Fagfordeling er i gang 

Sfo har haft inviteret til en aften med oplægsholder 

omkring børn og digitale medier, Der var 75 tilmeldte, 

desværre dukkede der kun ti forældre op. 

Trivselsdag forløb godt. Fællesskabet blev styrket. 

Miniudviklingseftermiddagen, hvor personalet kunne 

komme med input til kommende skoleårs struktur, 

organisering, ressourceudmøntning mv. Der var megen 

positiv feedback på eftermiddagen. Ledelse og div. fora 

arbejder videre med input. 

Aprilbørnene 25 stk., starter 1. april 

3.  Sygefravær (Orientering) 10 min Influenzaen har gjort, at vi har haft en lille stigning i jan, 

feb., marts. Vi ligger dog fortsat i den nederste tredjedel 

af Køge Kommune. 

4.   Budget 25 (Orientering og 

godkendelse) 30 min 
MU fremlægger budgettet 

Mette Uhre gennemgik budget 2025 - skole. Herunder 

tildelingsmodellen.  

Nuran gennemgik SFO-klub-budget. 

Estimeret budgetafslutning: 

SFO med overskud på 177.00 

Skoledel med underskud på ca. 80.000  



Skolebestyrelsen – Herfølge Skole    

Ved afslutning lægges disse sammen.  

De variable tildelinger kan fortsat medføre ændringer.  

 

Skolebestyrelsen godkender budgettet 

5. Kvalitetsprogram for Folkeskolen 
(Orientering) 15 min  
 

Overblik over kommende initiativer 
i kvalitetsprogrammet. 
 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-

love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-

kvalitetsprogram 

 

Juniormesterlære: planen lige nu er, at det bliver 

placeret centralt på campus 10. klasse.  

 

Faglokaler: På Herfølge Skole prioriteres 

madkundskabslokalet. Tidsramme er ikke udmeldt. 

 

Repræsentation af lokalt erhvervsliv i 

skolebestyrelse 2026/2027 

 

Styrket indsats for de mest udfordrede elever i dansk 

og matematik. Herfølge Skoles vejledere og lærere har 

allerede en praksis omkring dette med testplaner og 

opfølgningsstrukturer. Der er udviklingsplaner for dette 

område.  

 

Teknologiforståelse som ny faglighed i skolen. Det er 

endnu ikke helt på plads, hvordan det skal etableres på 

Herfølge Skole. (2027-2028) 

 

 

6.  Skolebestyrelsens prioriterede 
områder (Arbejdspunkt 60 min) 
Vi drøfter status, relevans, 
justeringer mv. indenfor de fire 

områder, som bestyrelsen har 
valgt at arbejde med. 

• Samarbejdet mellem skole og 
hjem 

• Ren og ryddelig skole 
• Fondsmidler og legeplads 
• Attraktivitet 

 

Arbejdsgrupper: 

• Samarbejdet mellem skole og hjem: Kristina, 

Malte, Mie, Johanne 

• Ren og ryddelig skole: MU, elevråd 

• Fondsmidler og legeplads: Kasper, Lasse, MU 

• Attraktivitet Lasse, Henrik, elevråd 

 

Steffen? 

Der sættes tid af på kommende møde til arbejdet. 

Forberedelse til mødet: led, søg og medbring i interne og 

eksterne input. 

7. Evt. 10 min 
Datoer for kommende møder 29. 

april 
 
Pkt til næste møde: 

- Skolebestyrelsens 
prioriterede områder 

- Opgaveudvalget 
- Skoleårets planlægning 

- Prøverne er i gang. Der er udmeldt beskikkede 

censorer og udtræksfag, der bliver offentliggjort 

sidst i april. Censorfordelingen er i gang. Team 9 

er i gang med at klargøre eleverne til at trække i 

fagene. Mette Uhre og lærerne samarbejder om 

sidste skoledag og revy. 

- Der er ved at blive udarbejdet en RØD-TRÅD for 

de obligatoriske emner. Uddannelse og job i 

samarbejde med UUv og en arbejdsgruppe. 

Færdselslære, sundheds- og 

seksualundervisning og familiekundskab.  
- Udskolingsvejen: arbejdsgruppe, identifikation 

 

 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram

